
 
 

Protokół posiedzenia Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich  
i Strategii Rozwoju Powiatu 

 
Nr 10/2024 w dniu 28 października 2024 roku 

 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16,15 zakończono o godz. 18.00 
 

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Zbyszko Sygierycz 
Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. 
  

Łucja Wicher                              
Wiceprzewodnicząca 

obecna 

 3. 
  

Barbara Zegartowska  
Sekretarz       

                                       

obecna 

4. 
 

Natalia Pałczyńska     obecna 

5. Krzysztof Konowalski                                            
 

obecny 

6. Jerzy Springer  
 

obecny 

      7. Anna Twardowska      
 

                         obecna 

     8. Izabela Dembska                          nieobecna 

      9. Grzegorz Bałdyga                          obecny 

 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. Izabela Dembska 
 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Monika Kozłowska – Z-ca Kierownika Wydziału Komunikacji 
2. Kinga Kluczyńska – Kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich i Zdrowia 
3. Karolina Krenz – Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu 
4. Ewa Szczepaniak – Skarbnik Starostwa Powiatowego 
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
Opiniowanie projektów uchwał wg porządku obrad VI sesji RPW zaplanowanych 
w punktach 1-15 ( zał. Nr 1). 
Porządek posiedzenia poddano pod głosowanie – przyjęty został jednogłośnie. 
 
Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji – głosów za – 7, głos 
wstrzymujący się -1 ( nieobecna na ostatnim posiedzeniu komisji). Protokół 
przyjęto. 
  

 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

   
 brak 

 

1. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
Ad. 6 i 7 (zał. Nr 1) projekty uchwał omówiła szczegółowo Pani Monika Kozłowska   
wyjaśniając, że maksymalne stawki omawianych opłat reguluje Obwieszczenie 
Ministra Finansów z 29.7.2024r. i w omawianych projektach są one niższe od tych 
najwyższych. Ponieważ uwag i pytań ze strony komisji nie było, przewodniczący 
podziękował Pani Z-cy Kier. Wydziału Komunikacji. 
Ad. 8 i 9 (zał. Nr 1) temat projektów uchwał został zasygnalizowany przez Zastępcę 
Starosty -  dyskusji nie było z uwagi na fakt, że część członków komisji omawiała 
te projekty na Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji a część uczestniczyła w 
tworzeniu protokołu z kontroli ZOZ w Wągrowcu za 2023r. 
Ad.10 i 11 (zał. Nr 1)  Pani Kinga Kluczyńska omówiła projekt uchwały w sprawie 
„Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2024-2030”. 
Program sporządzono na 40 stronach, zawiera  pełen zakres pomocy i usług w 
tym zakresie, często w formie tabel, wraz z wykazem placówek do tego 
uprawnionych.  Natomiast „Roczny Program Współpracy Powiatu Wągrowieckiego 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na 2025 rok”  ujęto w jedenastu rozdziałach na 
10 stronach. Szczególną uwagę zwróciła Pani Kierownik  na priorytetowe zadania 
publiczne, podzielone na 16 zakresów. Radna Anna Twardowska szczególnie 
doceniła trud pracy nad tym programem co potwierdzili pozostali członkowie 
komisji ale krytycznie odniosła się do sposobu przyjmowania zgłoszeń 
przemocy domowej przez Powiatową Komendę Policji w Wągrowcu. Mówiła 
o braku empatii ze strony dyżurnego policjanta a nawet lekceważeniu osoby 
zgłaszającej zdarzenie. Prosiła V-ce Starostę o zainteresowanie się tą sprawą, 
ponieważ osoby potrzebujące i szukające wsparcia w sytuacji zagrożenia agresją 
czy przemocą w domu zniechęcają się do zgłaszania tych patologicznych zdarzeń. 
Przewodniczący podziękował Pani Kierownik Wydziału za omówienie materiałów. 
Ad.12 (zał. Nr 1) omówiła Pani Karolina Krenz wręczając każdemu członkowi 
komisji „Informacje o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 
2023/2024. Informacja równie szczegółowa, staranna jak poprzednie. Po 
zakończeniu omawiania tak przygotowanej informacji ,dyskusję podjęła Pani 
Przewodnicząca RPW Natalia Pałczyńska, która porównując ilość pracowników 
obsługi w  stosunku do ilości uczniów w poszczególnych szkołach, zaniepokoiła  
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się dużą dysproporcją w przypadku ZS Gołańcz a ZS nr 2 Wągrowiec. Otrzymała 
wyjaśnienie, że jest to spowodowane istnieniem kuchni w szkole, która gotuje 
obiady nie tylko dla stołówki szkolnej ale zajmuje się również cateringiem i w 
związku z tym jest potrzeba dodatkowego zatrudnienia pracowników obsługi.  
Z kolei omawiając kadrę nauczycielską, spytała o ilość zatrudnionych emerytów – 
odpowiedział V-ce Starosta, że 190 emerytów jest obecnie zatrudnionych we 
wszystkich placówkach. Duże zainteresowanie radnych wzbudziły również wyniki 
egzaminów w szkołach. 
Ad.13 (zał. Nr 1) omówił V-ce Starosta czytając projekt uchwały, z której wynika, 
że jest to kolejna umowa najmu na ten sam loka użytkowy na czas określony do 
trzech lat. 
Ad.14 i 15 (zał.nr 1)  przedstawiła Pani Ewa Szczepaniak – Skarbnik Powiatu . 
Po zmianach okazało się, że min. Powiatowy Zarząd Dróg otrzymał dodatkowe 
środki finansowe co wykorzystała radna Anna Twardowska proponując   zakup 
przez Powiatowy Zarząd Dróg nowego ciągnika – niezbędnego do bieżących 
prac remontowych dróg. Stary ciągnik jest bardzo wyeksploatowany, często się 
psuje i jest wyłączany na długo z bieżących prac ( usuwania zbędnych rzeczy z 
dróg np. spadających z przydrożnych drzew gałęzi,  wycinanych z poboczy krzewó 
itp). 
Pani Skarbnik przedstawiła również Wieloletni Plan Finansowy z podziałem na 
wydatki bieżące i wydatki majątkowe.   

 
5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

 
1.1  Zapytania   - brak 
5.2 Opinie         - brak  
5.3  Stanowiska - brak 
5.4   Wnioski      - brak 
 
Przewodniczący Komisji zaprosił wszystkich na zaplanowane posiedzenia w m-cu 
listopadzie na dzień 18 i 25 tego miesiąca. Zaznaczył, że jest zobowiązany 
przygotować plan posiedzeń komisji na 2025 rok , prosząc jednocześnie członków 
komisji o współpracę w tym zakresie i zgłaszanie swoich propozycji do tego planu. 
Na tym posiedzenie zakończono. 

 
 
 

     Protokołowała :                                                   Przewodniczący  Komisji    
 

___________________________        ______________________ 
         /Barbara Zegartowska /                                    / Zbyszko Sygierycz/ 

 


